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- VSEBINE:
- Javni razpis za zbiranje inventivnih predlogov
- Proizvodnim tekmovanjem v bodoče še več pozornosti
- Letošnje leto v znamenju 30 letnice IGD AG-IS
- Rezultati so takšni kot smo jih pridelali
- Zahvali

JAVNI RAZPIS
ZA ZBIRANJE INVENTIVNIH PREDLOGOV

V mesecu marcu organiziramo akcijo zbiranja predlogov pod naslovom 
"ZA VSAKI PRVI PREDLOG - TAKOJ PRAKTIČNO DARILO",
S to akcijo ne želimo posegati v določena področja inoviranja, ampak 
zbiramo predloge iz vseh področij, kjer lahko izboljšamo obstoječe 
stanje od prihrankov na materialu, energiji, času, izboljšanju de
lovnih pogojev in ostalo. Zato pozivamo vse zaposlene, da se v čim- 
večjem številu vključijo v akcijo in s sprejemljivimi predlogi po
magajo pri naporih za izboljšanje sedanje gospodarske situacije. 
Podrobnejše informacije in obrazce za prijavo predlogov dobite pri 
referentu za MID Dušanu Žnidariču.

Akcija bo trajala od 2. do 31« marca!

Referent za MID

PROIZVODNIM TEKMOVANJEM V BODOČE ŠE VEČ POZORNOSTI

Da prinašajo proizvodna tekmovanja gospodarska korist ni nobenega 
dvoma, saj si je za udeležbo na tovrstnih tekmovanjih potrebno po
prej pridobiti veliko strokovnega znanja, ki pa lahko potem ob u- 
strezni organizaciji in materialni stimulaciji spodbuja k boljšem;: 
in produktivnejšemu delu. To pa je tisto kar želimo doseči v vseh 
sredinah.
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Proizvodno delovna tekmovanja so se sicer že uspešno uveljavila v 
naši sredini, kar potrjujejo tudi dosežki naših sodelavcev na teh 
tekmovanjih. Da bi pri organizaciji tekmovanj naredili korak naprej, 
predvsem iz stališča zagotavljanja enakih pogojev za vse udeležence 
(dela proste dneve, nadomestila osebnih dohodkov, dnevnice, potne 
in druge stroške) je Občinski odbor sindikata delavcev kovinske in 
elektroindustrije občine Ptuj na letni programski seji sprejel pred
log dogovora o organizaciji in izvajanju proizvodnih srečanj delavcev 
kovinske in elektroindustrije občine Ptuj,
Predlog, ki so ga naslovili na delavske svete TOZD in DO ureja način 
organizacije in zagotavljanja sredstev za izvajanje proizvodnih sre
čanj delavcev kovinske in elektroindustrije naše občine.
Po tem dogovoru bodo proizvodna tekmovanja delavcev stekla že v TOZD 
in DO, Stroške organizacije in nagrad krije TOZD in DO,
Najboljši delavci bodo imeli zagotovljeno udeležbo na občinskem, re
gijskem, republiškem in zveznem tekmovanju, TOZD krije nadomestilo 
osebnega dohodka, potne stroške, dnevnice in druge stroške, ki jih 
imajo delavci - udeleženci proizvodnih tekmovanj.
Stroške organizacije in praktičnih nagrad, ki se podeljujejo na obči*1' 
skih proizvodnih tekmovanjih krije Občinski odbor sindikata delavcev 
kovinske in elektroindustrije občine, na regijskem pa Medobčinski svet 
ZSS za Podravje, na republiškem tekmovanju pa Republiški odbor sindi-- 
kata delavcev kovinske in elektroindustrije itd.
Delovna srečanja kovinarjev se izvajajo v naslednjih poklicih:
- strojni kovači
- kovinostrugarji
- ključavničarji
- plamenski varilci
- mag, varilci
- reo, varilci
- tig, varilci
- kovinobrusilci
- kovinorezkalci
- orodjarji
- livarji
- avtomehaniki Otto
- avtomehaniki Diesel
- obratni elektrikarji.
Najbrž ni nobenega razloga, da dogovora, ki urejuje področje proiz
vodnih tekmovanj ne bi podpisali, tudi zato, ker se izkušnje pridob
ljene na teh tekmovanjih brez dvoma odražajo na kvaliteti dela v TOZ?1 
Boljša kvaliteta dela pa je naš skupni cilj.
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LETOŠNJE LETO V ZNAMENJU $0 LETNICE IGD AGIS 

Franc Kolarič novi predsednik IGD
tim

Biti gasilec pomeni mnogo odpovedovanja in žrtvovanja ob prijetnem ^ 
spoznanju, da pomagaš in rešuješ pred uničujočimi ognjenimi zublji 
šo imovino. Kljub vsem pa vsak, ki se poda v gasilske vrste vstraja ^ 
tudi do konca življenja,
Poslušati živijensko zgodbo človeka, ki je bil vse življenje predan 
gasilstvu, navdaja človeka z mešanimi občutki saj se zgodba preple "' ^
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2 mnogimi napetimi, za življenje nevarnimi trenutki, pa tudi z nekaj 
^epimi„ Nekaj utrinkov nam je iz svoje bogate gasilske poti nanizal^ 

letni konferenci IGD AGIS eden izmed ustanoviteljev IGD in hkrati 
častni dosmrtni predsednik Hernec Jože, sedaj že naš upokojenec.
Naše gasilsko društvo ' je bilo ustanovljeno 19. marca 1957 in 3e 

takrat nekako sledilo razvoju delovne organizacije. Res pa je, da 
j® zahtev in želja pri gasilcih še veliko. V osredje sili potreba po 
garaži za gasilski avto, ki zdaj "vedri" pod milim^nebom in obstaja 
Nevarnost, da bi predvsem v zimskem času bil v slučaju nujne potrebe 

j Neuporaben. Izraža se tudi želja po primernem, predvsem ogrevanem 
Prostoru, kjer bi se lahko v mrzlih zimskih mesecih sestajali člani 
IGD.
lezičejj- na tehtnici investicij pa se bo letos in še naslednje leto 
auez dvoma nagnil na stran naložbe v izgradnjo in nabavo opreme za 
sPart proizvodnje visokotlačnih toplotnih izmenj evalnikov in dalje 
Nujne posodobitve strojne opreme v TOZD in še česa,^temu pa se bodo 
^Nale podrediti’vse, tako tudi želje in zahteve naše IGD. Kar pa. 
Nikakor ne pomeni, da se s tem zapostavlja pomen in vloga IGD,.saj 
Se prav ta požarna oprema nabavlja po planu (vodni top, kombinirana. 
Prikolica, gasilski aparati COp, itd). Res pa je, da so dobavni roki 

a, Nekatere opreme izredno dolgi, v prihodnjem obdobju^ostaja.na čla-
IGD usposabljanje obrambe pred požari z razpoložljivimi sredstvi 

u ^pomladitvijo svojih vrst. Predvsem je boleča ugotovitev, da ni 
- v®č^ženske gasilske desetine, ki je vrsto let žela na tekmovanjih v 

si1‘šem slovenskem prostoru izredne uspehe. Bila pa je. tudi. skupaj, z 
Ostalimi garancija uspešne obrambe pred požarom v naši DO in še sir- 

«.
*Iasiicj[ g0 si z letnim programom dela naložili veliko nalog. Ned "fce- 
^ je obeležitev 30 letnice IGD za kar bo na prvi seji imenovana 

delovna skupina, ki bo pripravila predlog obeležitve in tudi ko
ordinirala vse aktivnosti v zvezi z obeležitvijo jubilejnega leta 
IGD.
N°t prvo naj zapišem, da bo poslej v ODP razstavna vitrina v kateri 
o° na ogled pregled življenja in dela našega IGD. Ob vsem kar smo po 
sIušali na letni konferenci prejšnji petek je najpomembnejša ugoto- 
yitev, da smo poleg gasilcev za protipožarno preventivo zadolženi 
ru odgovorni vsi, ne le gasilci in direktorji TOZD in DO, kateri.so 
sicer po zakonu zadolženi za požarno varnost. Kajti vsi gasilci in 
Jsa oprema naj bo še tako draga je najcenejša, če je nikoli ne ra- 
b2-mo.

N.
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^ZTJLTATI SO TAKŠNI KOT SNO JIH PRIDELALI

lr torek 24. 2. 198? popoldan je na DPO DO AGIS tekla^razprava o ta 
Cas najpomembnejših temah, to pa je brezdvoma zaključni račun in ne- 
^sPeli referendum.

DPQ še posebaj sindikat je pri obravnavi zaključnega računa naj;- 
Nutnembnejši sklad skupne porabe, ki ni naložen v takšni višini kot 
tiJNo želeli in kot je bil predviden s temelji srednjeročnega plana za 
®t>dobje 1986 - 90, je pa naložen v višini kot predvideva letni plan 
586. DPO so mnenja, da bi sklad skupne porabe moral biti takšen 

u°t so ga pripravile strokovne službe v temeljih srednjeročnega pla- 
Nu, ker smatrajo, da delavci resnično odločajo le o razporejanju iz 
^ulada skupne porabe. Okrnjen sklad skupne porabe pomeni okrnjen re- 
SNes Za letni oddih, onemogoča širitev počitniških kapacitet in v
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bistvu ne omogoča povečanja jubilejnih nagrad, odpravnin, sredstev g 
za športno rekreativno dejavnost, za kulturo in vsega kar se črpa iz S 
sklada skupne porabe„
Odgovor na to, zakaj ni za sklad skupne porabe več sredstev je v bi-I 
stvu preprost„ Rezultati so takšni kot smo jih pridelali. Vzroke za 
slab pridelek pa moramo iskati v TOZD. Torej DPO morajo tam kjer po
slovanje ne daje ustreznih rezultatov poiskati prave vzroke in za
črtati aktivnosti za odpravo slabosti. ^
V nadaljevanju so DPO obravnavale izid referendumske odločitve z dne^ 
16.^2. 1987o Rezultati referenduma so mnogo slabši kot bi jih lahko r- 
pricakovali. Analize, ki so jih opravile 00S po TOZD so nam nakazale "" 
nekatere vzroke, ki so pogojevali tako slabe referendumske rezultate > 
kot sledi: C

TAP 26,JA % 
KO 27,12 % 
PM 27,59 % 
SER 57,60 % 
OR 29,34- %

VZDRVO
VZM
KOM
DSSS

'4-3,07 % 
33,62 % 
30,00 % 
50,6 % 
49,04- %

V oziru na dejstva, da bo_ s 1. 7. 1987 pričel veljati novi sistem 
obračuna in delitve osebnih dohodkov (sprejem zakona s strani IS 
SFRJ) na katerega bomo morali reagirati s spremembami v določilih 
našega Samoupravnega sporazuma o delitvi osebnih dohodkov in Pravil
nika o delitvi osebnih dohodkov, so DPO zavzele stališče, da je ne
sprejemljivo v roku 4- mesecev izvesti še tri referendume iz področja 
delitve osebnih dohodkov in sicer:
- ponovitev propadlega referenduma iz 16. 2. 1987
- referendumska odločitev o spremembah v Samoupravnem sporazumu o 

delitvi osebnih dohodkov (ob upoštevanju zakonskih sprememb)
- referendumska odločitev o spremembah pravilnika v oziru na spre
membe samoupravnega sporazuma, -

ter .izoblikoval mnenje, da se ob upoštevanju zgoraj navedenih fak
torjev propadli referendum iz 16. 2. 1987 ne ponavlja, ampak se vse 
sile usmerijo na pripravo z zakonom ppredvidenih sprememb v Samou
pravnem sporazumu in Pravilniku_ o delitvi osebnih dohodkov, ob upo
števanju dejstva, da je dokončni rok za ureditev vseh teh aktov ko
nec junija 1987.

M.

Z A H V A L .1

^ ^-zSu"bi očeta Alojza Belšaka se iskreno zahvaljujem sodelaV"
cem TOZD TAP obr. III.-mehanska obdelava za izrečena sožalja, daro
vano cvetje, denarno pomoč ter spremstvo na njegovi prerani zadnji

hčerka Majda

Ob boleči izgubi^drage mame Magde Tušek se iskreno zahvaljujem so
delavcem za iztečena sožalja, denarno pomoč, darovano cvetje ter 
spremstvo na njeni prerani zadnji poti.
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Anica TUŠEK


